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BROI.0012.1.6.2020 
 

 
Protokół nr 13/20 

z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 24 listopada 2020  roku 
 
 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
 

W dniu 24 listopada 2020  roku o godzinie 14:00  Przewodniczący Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Pan Mariusz Bladoszewski dokonał otwarcia obrad 
Komisji, powitał wszystkich członków Komisji i zaproszonych gości: Panią Jolantę 
Sakowską – Skarbnika Powiatu, Pana Romana Gołębiewskiego – Starostę Włocławskiego.  

 
2. Stwierdzenie quorum.  

 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczy 
5 osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum. 
 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

3. Przyjęcie porządku obrad.  
 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego członkowie komisji otrzymali 
porządek obrad. 
Przewodniczący Komisji odczytał treść proponowanego porządku obrad: 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum.  
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu nr 12/20 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa  

i Porządku Publicznego z dnia 8 października 2020 r. 
5. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2028.  
6. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Włocławskiego na rok 2021 wraz z informacją Zarządu Powiatu o stanie mienia 
powiatu. 

7. Przyjęcie projektu planu pracy Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021.  

8. Sprawy różne. 
9. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad?  
Wobec braku innych propozycji Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem 
porządku obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
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Przeciw-0 
Wtrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła porządek obrad składający się z 9 punktów.  
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

4. Przyjęcie protokołu nr 12/20 z posiedzenia Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego z dnia 8 października 2020. 

 
Przewodniczący Komisji  poinformował, że z ostatniego posiedzenia Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego został sporządzony protokół, który był do wglądu  
w Kancelarii Przewodniczącego Rady. Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, 
czy mają uwagi do sporządzonego protokołu? 
Wobec braku Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu nr 12/20  
z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego z dnia 8 
października 2020 r. i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła protokół nr 12/20 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa  
i Porządku Publicznego z dnia 8  października 2020 r. 
 

5. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2028.  

 
Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz z zawiadomieniem 
otrzymali projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2028. Przewodniczący Komisji poprosił o zabranie 
głosu Panią Skarbnik Powiatu. 
Skarbnik Powiatu poinformowała, że Zarząd Powiatu przygotował projekt uchwały Rady 
Powiatu w sprawie uchwalenia budżetu na 2021 rok oraz również uchwalenia wieloletniej 
prognozy finansowej. Została ona przygotowana na lata 2021-2028. Zgodnie z artykułem 227 
ust. 2 ustawy o finansach publicznych w roku 2021 przyjęto wartości wynikające z projektu 
budżetu a w 2022-2028 przyjęto sposób prognozowania poprzez indeksacje poszczególnych 
składników. W załączniku nr 1 oczywiście jest prognoza długu i spłata zobowiązań. W 
załączniku nr 2 są określone przedsięwzięcia realizowane w roku przyszłym i w latach 
następnych, o których szczegółowo skarbnik powie podczas omawiania  kolejnego punktu 
porządku obrad, czyli samego projektu budżetu na 2021 rok. 
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusje. Wobec braku głosów w dyskusji 
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2021 – 2028 i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciwko-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2028.  
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Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2021 – 2028 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 

6. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Włocławskiego na rok 2021 wraz z informacją Zarządu Powiatu o stanie 
mienia powiatu. 

 
Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz z zawiadomieniem 
otrzymali projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 
2021 wraz z informacją Zarządu Powiatu o stanie mienia powiatu. Przewodniczący Komisji 
poprosił o zabranie głosu Pnia Skarbnik Powiatu. 
Skarbnik Powiatu poinformowała, że Zarząd Powiatu opracował projekt uchwały Rady 
Powiatu w sprawie uchwalenia budżetu na 2021 rok.  Dochody budżetu na 2021 rok 
zaplanowano w wysokości 121 970 973,09 zł. Przyjęto wydatki budżetu na 2021 r. w 
wysokości 145 259 291,02 zł, z tego: wydatki bieżące w kwocie – 99 532 501,60 zł z tego 
m.in.: wydatki jednostek budżetowych 74 747 382 zł w tym na wynagrodzenia i pochodne 
48 932 995 zł i wydatki związane z realizacją zadań statutowych 25 814 387 zł, wydatki 
majątkowe w kwocie 45 726 789,42 zł tj. 31,5% planu wydatków. Szczegółowe informacje o 
planowanych wydatkach przedstawione zostały w załączniku nr 2 do projektu uchwały 
budżetowej. 
Przyjęto deficyt budżetu Powiatu w wysokości 23 288 317,93 zł, pokryty z planowanego do 
zaciągnięcia kredytu w kwocie 14 281 536,14 zł, nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych 8 894 
547,79 zł oraz wolnymi środkami z pożyczki 112 234 zł. Ustalono również przychody 
budżetu na łączną kwotę 23 288 317,93 zł i rozchody budżetu na łączną kwotę 149 720 zł. 
Zestawienie planowanych przychodów i rozchodów przedstawia załącznik nr 4 do projektu 
uchwały budżetowej. Na rok 2021 planuje się rezerwy ogólne, celowe inwestycyjne na kwotę 
ogółem 2 482 000 zł z tego: rezerwa ogólna –150 000 zł, rezerwa celowa –2.332.000 zł, w 
tym na: realizację zadań własnych z zakresu zarządzania kryzysowego –252.000zł (tj. nie 
mniej niż 0,5% wydatków bieżących, pomniejszonych o wydatki na wynagrodzenia oraz 
pochodne od wynagrodzeń i o wydatki na obsługę długu), wydatki bieżące w oświacie i 
edukacyjnej opiece wychowawczej 550.000 zł (zabezpiecza się środki na dodatki 
uzupełniające dla nauczycieli, jednorazowe odprawy pieniężne, emerytalne, rentowe i inne 
nieplanowane wydatki). Planowane wydatki bieżące na zadania oświatowe w kwocie 17 571  
533 zł, uwzględniają zaplanowaną dotację podmiotową dla szkół niepublicznych o 
uprawnieniach szkół publicznych, subwencja oświatowa wynosi 12 453 722 zł, kwotę 
niedoboru 5 117 811 zł należy pokryć ze środków własnych Powiatu w celu realizacji zadań 
oświatowych. Zaplanowano również kwotę 15 974 330 zł na Domy Pomocy Społecznej, 
w tym kwotę 1 630 993 zł na dotację dla Zgromadzenia Zakonnego na realizację zadania 
„Prowadzenie domu pomocy społecznej w Izbicy Kuj.” Wydatki majątkowe planuje się wraz 
z rezerwą na inwestycje i zakupy inwestycyjne w wysokości 45 726 789,42 zł, szczegółowe 
informacje przedstawione zostały w załączniku Nr 3 do projektu. Zaplanowano zadania 
inwestycyjne na drogach powiatowych w łącznej wysokości 19 904 638 zł z 
dofinansowaniem z FDS w kwocie 9 143 294 zł i oraz zadania remontowe w kwocie 92 002 
297 zł z dofinansowaniem z FDS w kwocie 961 148 zł –prowadzone przez PZD. Razem 
dofinansowanie z FDS 10 104 442 zł. Zaplanowano kontynuację zdanie pn. Budowa 
Powiatowego Centrum Zdrowia. W latach 2021-2023 prowadzenie robót budowlano-
montażowych wraz z wyposażeniem na łączną kwotę 57 000 000 zł, wynikającą z 
opracowanej dokumentacji kosztorysowo projektowej, z tego na 2021 rok kwotę 20 000 000 
zł – prowadzone w Starostwie Powiatowym. Zaplanowano kontynuację zadania pn. Budowa 
instalacji fotowoltaicznych dla jednostek organizacyjnych z efektem ekologicznym na kwotę 
2 201 872 zł. W prowadzonym postepowaniu o zamówienie publiczne w ramach zadania 
zostały złożone odwołania do Krajowej Izby Odwoławczej. Do czasu ogłoszenia przez Izbę 
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wyroku lub postanowienia Powiat nie może zawrzeć umowy. W związku z tym, że 
poniesienie wydatków nie będzie możliwe w br. zadanie zostało przeniesione na 2021 rok. W 
Starostwie zaplanowano także wydatki majątkowe w kwocie 260 000 zł na zakup serwera do 
geodezji 60.000 zł oraz pobudowanie wiaty w PCKZiU w Lubieńcu 200.000 zł. W ramach 
wydatków związanych z transportem zbiorowym w budżecie na ten cel zaplanowano kwotę 
698 999 zł z dofinansowaniem z Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych. 
Zaplanowano również kontynuację projektów w ramach PO WER i RPO Województwa 
Kujawsko –Pomorskiego na lata 2014-2020 z udziałem środków UE realizowanych przez 
szkoły i Starostwo Powiatowe. Zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu 
powiatu w 2021 rok przedstawia załącznik nr 5 do projektu uchwały budżetowej wraz z 
informacją jakich zadań dotyczą. Dochody i wydatki w roku 2021 na realizację zadań z 
zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych ustawami planuje się w wysokości 
10 075 200 zł. Informacje te znajdują się w załączniku nr 6 do projektu uchwały budżetowej.  
Skarbnik dodała, że na poziom tak wysokiego planowanego deficytu w roku przyszłym 
oczywiście ma wpływ niewątpliwie zadanie inwestycyjne- zadanie pod nazwą budowę 
Powiatowego Centrum Zdrowia. Kompletna dokumentacja projektowo-kosztorysowa 
przewiduje zakończenie prac w roku 2023 koszt tego zadania to 57 000 000 zł. Powiat 
poczynił starania o pozyskanie zewnętrznych źródeł finansowych z Rządowego Funduszu 
Inwestycji Lokalnych oraz Krajowego Planu Odbudowy. Na dzień składania projektu 
uchwały budżetowej nie wpłynęła jeszcze odpowiedź odnośnie dofinansowania.   
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję i poprosił Pana Starostę o zabranie głosu.  
Starosta Włocławski powiedział, że w jego ocenie  przedstawiony budżet jest budżetem 
bardzo ambitnym o czym świadczą choćby wydatki w  kwocie 145 000 000 zł. Dla poglądu w 
2018 roku budżet wynosi około 95 000 000 zł, a pięć lat temu 75 000 000 zł po stronie 
wydatkowej. Także w ciągu 5 lat, w porównaniu do budżetu sprzed 5 lat udało się te kwoty 
podwoić.  Ma na to wpływ szereg środków zewnętrznych, które pozyskiwane są dla naszego 
samorządu. Oczywiście patrząc na budżet zawsze patrzy się na inwestycje. Także ta kwota  
w przyszłym roku jest kwotą rekordową, ponieważ planowane jest blisko 46 000 000 zł.  
W poprzednich latach te kwoty oscylowały w  okolicach 20 000 000 zł.  Obecny zarząd ma 
bardzo  ambitne plany.  Drugą odnogą powiatu są sprawy społeczne, kulturalne i wiele 
innych. Dotychczasowe wsparcie wielu organizacji pozarządowych w porównywalnej formie 
jak to miało miejsce w poprzednich dwóch latach. Po raz pierwszy od wielu lat realizowane 
są projekty miękkie w szkołach powiatowych.  Łączna kwota, jeśli  zostanie zakwalifikowany 
projekt  w ZS w Izbicy Kuj, to blisko 5 000 000 zł bez praktycznie wkładu własnego,  a tam 
realizowane są zakupy sprzętu, wyposażenie pracowni, oprócz tego praca dla uczniów, 
szkolenia dla nauczycieli, staże, stypendia  bez zaangażowania finansowego powiatu. Na 
dniach ma zostać  podpisana umowa z Urzędem Marszałkowskim i realizowane będą projekty 
przez  najbliższe 2 lata. W ramach projektu będą organizowane  szkolenia dla mieszkańców 
między 18 a 65 rokiem życia. Będą to szkolenia warte 5000-6000 zł.  Projekt  17 000 000 zł 
realizowany wspólnie z Powiatem Rypiński i firmą wyłonioną w konkursie. 3200 osób może 
odbyć szkolenia potwierdzone certyfikatami, egzaminami. Także bez zaangażowania środków 
z budżetu powiatu włocławskiego. Oczywiście mają być  kontynuowane przewozy 
autobusowe te które zostały rozpoczęte na ten rok.  Ten rok był dość specyficzny,  trudno 
nawet  dokonać analizy realizowane zadania, gdyż autobusy zaczęły jeździć 1 marca, a 15 
marca zostały wstrzymane ze względu na sytuację epidemiczną. Następnie ruszyły 1 września 
po wakacjach.  Jak długo szkoły pracowały to wszyscy zdajemy sobie z tego sprawę. 
Odnosząc się do zadań tej komisji planowana jest  kontynuacja wsparcia Ochotniczych Straży 
Pożarnych, PSP we Włocławku, KMP we Włocławku na  poziomach porównywalny do lat 
poprzednich.  Ogromną polemiką tego budżetu, jaki chyba wszystkich samorządów w Polsce 
jest sprawa oświaty. Mimo tego, że subwencja przez ostatnie 2 lata dla naszego powiatu 
wzrosła dość znacznie, ale nie wzrosła  z powodu zwiększenia jej przelicznika na 
poszczególnego ucznia tylko ze względu na liczbę uczniów, które do naszych szkół 
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uczęszcza. Jeśli chodzi o zeszły rok można było to uzasadniać w części reformą oświaty i 
rzeczywiście tak było, ale także innymi wieloma działaniami podjętymi przez zarząd. 
Wielokrotnie o nich mówiono.  W  zeszłym roku ta subwencja wzrosła o 2 500 000 złotych 
przy reformie. W tym roku już bez reformy ponad 800 000 zł wzrostu. Starosta nie wyobraża 
sobie, co by było z budżetem, gdyby nie podjęto odpowiednich działań.  12 500 000 zł 
przekazywanej nam subwencji po odliczeniu środków przekazywanych szkołom 
niepublicznym znacząco nie wystarcza na same pensje dla nauczycieli, a realizowana jest  
tylko podstawa programowa.  Żaden  samorząd w Polsce nie może gospodarować w ten 
sposób, aby  nie dopłacać do oświaty. W tym roku zamknie się ten aspekt działalności 
w kwocie ok  4 000 000 zł. W  przyszłym roku planowane jest około 5 000 000 zł. Rachunek 
w tym momencie jest prosty,  6% podwyżki dla nauczycieli,  które wprowadzone zostały od 
września w żaden sposób nie zostały zrekompensowane wysokością subwencji. Wypłacanie 
wynagrodzeń to około 12 000 000 zł, przy  6% podwyżkach daje 1 000 000 zł  nie mówiąc o 
wszystkich pozostałych kosztach administracyjnych,  gospodarczych, które znacząco z roku 
na rok rosną. Dlatego szereg tych przedsięwzięć ma na celu przede wszystkim zachęcenie 
uczniów szkół ponadpodstawowych do przyjścia do naszych szkół i daje to ostatnio efekty, 
ale także wprowadzone rozwiązania mające na celu wprowadzenie oszczędności np. instalacje 
fotowoltaiczne, czy powołanie Centrum Usług Wspólnych, które pozwolą zracjonalizować te 
wydatki.  Aczkolwiek w tym przypadku na pierwsze efekty trzeba będzie czekać około roku.  
Jeśli chodzi o budżet całościowy to jest on najwyższy w historii powiatu,  ale to już powoli 
staje się naszą tradycją. Zakłada w tej chwili deficyt  w kwocie około 23 000 000 zł, ale z 
dużą dozą  pewności. Ten okres rozliczeniowy zakończy się  ze  znaczącą podwyżką, na 
pewno 10 000 000 zł na plus. Ma na to wpływ wiele spraw związanych  z wpływami podatku 
PIT, a także kiedy uda się rozliczyć projekty europejskie realizowane w tym roku.  Duża 
inwestycja, która jest zakładana to budowa Powiatowego Centrum Zdrowia. Wszyscy 
zgadzamy się na tej sali, że ta inwestycja jest konieczna do przeprowadzenia zarówno 
z punktu widzenia naszego samorządu bo tym administrujemy i dłużej w takiej formie nie da 
się administrować.  Przede wszystkim dla mieszkańców naszego powiatu i całego regionu.  
Oczywiście szukane są źródła zewnętrzne.  W najbliższym czasie mamsię rozstrzygnąć druga 
transza Rządowego Funduszu Inwestycji Samorządowych. Powiat walczy o Krajowy Plan 
Odbudowy. Ta inwestycja jako jedyna ze szczebla powiatowego w Woj. Kujawsko-
Pomorskim jest wpisana  na wstępna listę projektów. Starosta powiedział, że będzie prosił 
radę, aby  sesja budżetowa odbyła się  na początku miesiąca grudnia. Mimo tego, że 
ustawodawca ma  pozwolić na przyjmowanie budżetów do końca marca w związku 
z zaistniałą sytuacją pandemiczną. Jeszcze w grudniu zostaną ogłoszone przetargi  zarówno 
na tą inwestycja jak i na inwestycje drogowe, które są wpisane na przyszłoroczny budżet. 
Radny Marek Jaskulski  powiedział, że opozycja  stoi na straży  tego budżetu i jakaś 
krytyka konkretna jest potrzebna.  Radny powiedział, że nie  będzie ukrywał ale  ten deficyt 
jest wysoki ponad 23 000 000 zł.. Dla radnego  niepokojąca jest kwota zakładanego kredytu, 
który ma wynosić niespełna 14 ,3 mln zł.  Jest to dużo.  Tym bardziej kiedy w poprzednich 
budżetach nieraz bywała kwota kilku milionów i obawy były mimo tego, że wszystko dobrze 
się zakończyło. Radny  ma wątpliwości, ponieważ ten podatek od osób fizycznych na bieżąco 
spada na skutek pewnych czynników, które dotykają mieszkańców powiatu i mieszkańców 
Polski.  Pani skarbnik to przedstawiła w kwocie 16 ,7 mln zł w projekcie na przyszłoroczny 
budżet, to jest spora pozycja wzrostu. Radny zapytał, na jakiej podstawie planowany jest 
wzrost jeśli na  dzień dzisiejszy jest spadek? Nie wiemy, ale na pewno w pierwszych 
miesiącach przyszłego roku przełożą się pewne kwestie, które maja miejsce w całym kraju. 
Według radnego jest to nierealne.    
Starosta Włocławski odniósł się do  pytania dotyczącego  deficytu i stwierdził, że na ten 
temat  już częściowo odpowiadał. Na tę chwilę deficyt zakłada 23 000 000 zł. Po roku 
bieżącym powstanie nadwyżka budżetową, dzięki skutecznym działaniom polegającym na 
pozyskiwaniu środków zewnętrznych. Ten  rok zakończy się inwestycjami na poziomie 
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38 000 000 -39 000 000 zł. W poprzednich latach było to około 20 000 000 zł,  czyli mimo 
tak dużej inwestycji i realizacji szeregu innych zadań zakończy się nadwyżką 10 000 000 zł, a 
po zsumowaniu  środków zewnętrznych może to będzie około  12 000 000 zł. Czekamy na 
ostateczne rozstrzygnięcia bo jeszcze różne rzeczy mogą się z PIT-em wydarzyć.  Oczywiście 
na tę chwilę tak papierowo zapisane musi być. Starosta ma nadzieje, że  uda się pozyskać 
środki zewnętrznej o których mówił, ale oprócz tego w budżecie znajdują się rezerwy.  Wiele 
postępowań przetargowych może ten budżet pozytywnie zweryfikować. Starosta  jest dość 
spokojny na realizację tego budżetu i cieszy się, że on jest taki ambitny. Planowany bo 
oczywiście można było zaplanować inwestycje o 20 000 000 zł mniejszej i  budżet by się 
bilansował.  Z pełną odpowiedzialnością starosta nie widzi żadnego zagrożenia dla finansów 
budżetu po realizacji tego budżetu na rok przyszły.  Nawet jeżeli on  bym miał się odbyć 
w takich sprawach finansowych wszyscy wiemy, że życie napiszę swoje scenariusze bo na 
pewno ja napisze. Starosta uważa, że ostatnie 2 lata udowodniły to że tymi środkami 
gospodarujemy w  sposób należyty. Najlepszym efektem jest to, że dzięki tak dużym 
inwestycjom będzie występować po tym roku nadwyżka. Jeśli chodzi o podatek PIT,  
zarówno w budżecie roku 2020, jak i  roku 2021 planowany jest poziom dochodów z pit-u nie 
przyjmowany przez nas tylko przekazywane corocznie  przez Ministerstwo Finansów do 
każdego samorządu do dnia 15 października. Faktem też jest, że opozycja  miała taką regułę 
że przyjmowano te dochody o 2 000 000 zł – 1 500 000 zł mniej,  żeby te budżety były 
ostrożne. Można i tak ale starosta uważa,  że w pełni trzeba wykorzystywać możliwości które 
mogą nam się pokazać i planować to co zakłada Ministerstwo i realnie  przedstawiać te 
dochody  radzie. Ten rok jest dość trudny, specyficzny.  Na ten rok te wskaźniki zakładały 
realizacje PIT-ów  na poziomie 16 000 000 zł.  Wynika to przede wszystkim z rozwoju 
powiatu tego, że wiele osób się przeprowadza, a  ponad 1000 pozwoleń wydawanych jest 
corocznie. Rośnie średnia wynagrodzeń. Na tę chwilę wpływy budżetu mamy na poziomie 
12 500 000 zł, a jeszcze dwie raty tego podatku powinny wpłynąć. Jest  opóźnienie względem 
roku poprzedniego o 5%.  Są optymistyczne prognozy, że PIT kraju zostanie nie zrealizowany 
tylko w 2% w tym roku. Staroście wydaje się że będzie troszkę gorzej i nawet możemy dojść 
do tych 10%, ale przez specyfikę tego roku.  Jeśli chodzi o PIT  roku 2019 został on 
wykonany nawet w minimalnej nadwyżce niż przekazany w październiku roku poprzedniego 
wskaźnik. Starosta chciałby, aby dane Ministerstwa Finansów było optymistyczne dla 
wszystkich będzie to z korzyścią.  To także dzięki odwadze Rady Powiatu we Włocławku, 
ponieważ te duże inwestycje planowano na początku roku 2020.  Dzięki temu ta pierwsza 
transza z Funduszu Inwestycji Samorządowych  trafiła do powiatu w tak dużej kwocie.  
Sąsiednie samorządy powiatowe otrzymały kwoty między 800 000 zł, a 1 200 000 zł. Do 
powiatu  spłynęła  kwota w wysokości 6000 000 zł bo o tym decydowała algorytm. 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są jakieś pytania? Wobec braku pytań Przewodniczący 
Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciwko-0 
Wstrzymało się-1 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Włocławskiego na rok 2021 wraz z informacją Zarządu Powiatu o stanie mienia.  
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
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7. Przyjęcie projektu planu pracy Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021.  
 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz zawiadomieniem członkowie Komisji 
otrzymali projekt planu pracy Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego  Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 wraz z projektem uchwały. 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi bądź propozycje do przedłożonego 
projektu planu pracy? 
Wobec braku uwag przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem planu pracy 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku  Publicznego  Rady Powiatu we 
Włocławku na rok 2021 wraz z projektem uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 
komisja przyjęła  projekt planu pracy Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku  
Publicznego  Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 wraz z projektem uchwały. 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i 
Porządku  Publicznego  Rady Powiatu we Włocławku na rok 2021 stanowi załącznik nr 6 
do niniejszego protokołu.  
 

8. Sprawy różne 
 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jakieś sprawy lub wnioski, 
które należałoby podnieść w tym punkcie? 
Nie było żadnych głosów.  
 

9. Zakończenie obrad. 
 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa                          
i Porządku Publicznego w dniu 24 listopada 2020 roku o godzinie 14:50 dokonał zamknięcia 
obrad Komisji.                                                                          
 
                     

                                                                                  Przewodniczący Komisji  Administracji,       
   Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

                                                
                                                                                                     
                                 Mariusz Bladoszewski  
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
 
Marta Grzegórska………………………….. 


